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ZÁPIS ze zasedání Vědecké rady UK FTVS dne 22. 4. 2015 
 

 
Přítomni:
doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc. 
prof. Ing. Václav Bunc, CSc. 
doc. Ing. Eva Čáslavová, CSc. 
doc. PaedDr. Jiří Drnek, CSc. 
prof. PaedDr. Ludmila Fialová, Ph.D. 
doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 
doc. PaedDr. Karel Jelen, CSc. 
prof. PaedDr. Pavel Kolář, Ph.D. 
doc. Ing. Tomáš Navrátil, Ph.D. 
doc. PhDr. Viléma Novotná 
doc. Mgr. Jiří Nykodým, Ph.D. 
doc. PaedDr. Dagmar Pavlů, CSc. 
doc. PaedDr. Tomáš Perič, Ph.D. 
prof. PhDr. Antonín Rychtecký, DrSc. 
prof. PhDr. Pavel Slepička, DrSc. 

doc. Ing. Monika Šorfová, Ph.D. 
prof. PhDr. Marek Waic, CSc. 
Omluveni:  
PhDr. Martin Doktor 
prof. MUDr. Dušan Hamar, PhD. 
prof. Ing. František Maršík, DrSc. 
doc. PaedDr. Vladislav Mužík, CSc. 
doc. Ing. Jiří Novotný, CSc. 
prof. MUDr. Jan Pirk, DrSc. 
doc. PaedDr. Zbyněk Svozil, Ph.D. 
doc. Ing. František Zahálka, Ph.D. 
Hosté: 
PaedDr. Jitka Vindušková, CSc. 
doc. RNDr. Bohumír Štědroň, CSc. 

 

Z 25 členů VR bylo přítomno 17 členů, VR byla schopná usnášet se ve všech projednávaných 
bodech. 
 
 

Program 

1. Projednání a schválení programu VR 
2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání VR ze dne 18. 3. 2015 
3. Projednání a schválení upraveného návrhu akreditace studijního oboru Management 

sportovního cestovního ruchu ve studijním programu TVS 
4. Informace habilitační komise PhDr. Petra Šifty, Ph.D. o průběhu jeho habilitačního řízení 
5. Návrh na rozšíření seznamu pracovníků bez habilitace nebo profesury, kteří mohou být 

jmenováni jako členové do komisí pro státní doktorské zkoušky a obhajoby dizertačních prací a 
do komisí pro rigorózní řízení 

6. Různé. 
 
 
1. Projednání a schválení programu vědecké rady 

Předsedkyně VR seznámila s body programu zasedání vědecké rady. Prof. Bunc upřesnil, že 
v bodu 5 se jedná pouze o pracovníky do komisí pro rigorózní řízení. 
Usnesení: VR UK FTVS schválila program vědecké rady s upraveným bodem 5 (pro 17, proti 
0, zdržel se 0). 

 
 

2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání vědecké rady ze dne 18. 3. 2015 

K zápisu ze zasedání VR dne 18. 3. 2015 nebyly žádné připomínky. 
Usnesení: VR UK FTVS schválila zápis ze zasedání VR dne 18. 3. 2015 (pro 17, proti 0, 
zdržel se 0). 
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3. Projednání a schválení upraveného návrhu akreditace studijního oboru Management 

sportovního cestovního ruchu ve studijním programu TVS 

Doc. Štědroň představil upravený návrh akreditace oboru Management sportovního cestovního 
ruchu ve studijním programu Tělesná výchova a sport. Byly prezentovány důvody pro ustavení 
tohoto oboru, pro jakou cílovou skupinu je tento obor určen a profil absolventa. Absolvent by 
profiloval jako ekonom a organizátor služeb sportovního cestovního ruchu. Manažerské 
znalosti budou orientovány na management a marketing sportovního cestovního ruchu, znalosti 
ekonomie a práva pro specifické oblasti a realizaci projektů sportovních služeb v praxi. 
Absolventi by se uplatnili v podnikatelské sféře s orientací na cestovní ruch a v organizacích 
veřejné správy a jimi řízených organizacích s návazností na cestovní ruch. 
Předsedkyně VR otevřela diskusi k tomuto upravenému návrhu akreditace. K upravenému 
návrhu proběhla diskuse, které se zúčastnili: doc. Kohlíková, prof. Bunc, doc. Jelen, doc. 
Čáslavová, doc. Nykodým, prof. Slepička, prof. Waic.  
Doc. Kohlíková upozornila na skutečnost, že v upraveném návrhu akreditace chybí 
ekonomická rozvaha.  
Prof. Bunc se zmínil o skutečnosti, že někteří vyučující vykazují malou publikační činnost, 
navíc tato nemá často přímý vztah k tématu, které učitel garantuje. Publikační činnost je často 
starší, než je požadované období posledních 5 let. Rovněž je třeba sjednotit počet publkací u 
jednotlivých autorů..  
Doc. Jelen upozornil na nevyváženost počtu kreditů v povinných předmětech, povinně 
volitelných a volitelných.  
Prof. Slepička upozornil na vysoký počet povinně volitelných předmětů s doporučením tento 
počet omezit. 
Členové VR navrhli ustanovit pracovní skupinu, která zkontroluje zkompletovaný návrh této 
akreditace. Zvoleni byli tito členové VR: prof. Bunc, prof. Slepička, předkladatelé.  
Proběhlo hlasování o schválení návrhu akreditace studijního oboru Management sportovního 
cestovního ruchu ve studijním programu TVS s povinností zapracovat připomínky (pro 17, 
proti 0, zdržel se 0). 
Usnesení: VR UK FTVS schválila návrh akreditace studijního oboru Management sportovního 
cestovního ruchu ve studijním programu Tělesná výchova a sport s povinností zapracovat 
připomínky. Konečný materiál se zapracovanými připomínkami bude předložen výše zmíněné 
pracovní skupině ve složení: prof. Bunc, prof. Slepička a předkladatelé ke kontrole. 

 
 

4. Informace habilitační komise PhDr. Petra Šifty, Ph.D. o průběhu jeho habilitačního řízení 

Prof. Bunc informoval členy VR UK FTVS o tom, že dne 15. 4. 2015 obdržela doc. Kohlíková 
(děkanka) od dr. Šifty Námitku proti postupu při habilitačním řízení. Dr. Šifta se mimo jiné 
ohradil proti výběru oponentů, rozdílném hodnocení práce původní komisí Biomechanika a 
současné Kinatropologie.  Dále se dr. Šifta ve své námitce pozastavuje nad tím, že nebyl 
informován o termínu jednání habilitační komise. Habilitant je informován o zahájení řízení a 
je seznámen s návrhem usnesení habilitační komise. Současně je povinností habilitanta 
informovat předsedu habilitační komise o změnách, které mají přímou souvislost s probíhajícím 
řízením. Všechny vznesené námitky dr. Šifty jsou irelevantní. O stanovisku bude dr. Šifta 
informován a na základě této informace zvolí habilitant další postup - námitku buď dr. Šifta 
stáhne, nebo postoupí rektorovi k projednání. Děkanka po konzultaci s JUDr. Janem Wagnerem 
(vedoucí právního odboru rektorátu UK v Praze), za předpokladu, že nelze vyhovět námitce dr. 
Šifty, předá tuto rektorovi UK v Praze prof. MUDr. Tomáši Zimovi, Dr.Sc, MBA. 
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5. Návrh na rozšíření seznamu pracovníků bez habilitace nebo profesury, kteří mohou být 
jmenováni jako členové do komisí pro rigorózní řízení 
Prof. Bunc informoval Vědeckou radu UK FTVS o návrhu na rozšíření seznamu pracovníků 
bez habilitace nebo profesury, kteří mohou být jmenováni jako členové do komisí pro rigorózní 
řízení.  
Předsedkyně VR otevřelo k tomuto bodu diskusi, které se zúčastnili: doc. Heller, doc. 
Nykodým, prof. Rychtecký. Prof. Rychtecký navrhl, aby se u každého navrhovaného člena 
specifikovalo, jaké předměty bude konkrétně moci zkoušet. 
Tento bod byl stažen z dnešního jednání VR UK FTVS a po doplnění údajů bude následně 
předložen na dalším zasedání VR UK FTVS. 
Usnesení: VR UK FTVS stáhla bod z jednání a doporučila tento bod po úpravách předložit na 
dalším zasedání VR UK FTVS. 
 

6.  Různé 
6.1. Doc. Kohlíková informovala, že s platností od 27. 3. 2015 rektor UK v Praze prof. 

MUDr. Tomáš Zima, DrSc., MBA odvolal na návrh děkanky UK FTVS prof. PhDr. 
Antonína Rychteckého z funkce garanta doktorského studijního programu 
Kinantropologie a současně touto funkcí pověřil prof. PhDr.  Pavla Slepičku, DrSc. 
Zároveň rektor odvolal k témuž dni doc. MUDr. Stašu Bartůňkovou, CSc. z funkce 
garantky studijního programu Specializace ve zdravotnictví a oborové garantky 
studijního oboru Ortotik-Protetik a těmito funkcemi na základě schválení Vědecké 
rady UK FTVS pověřil doc. MUDr. Evu Kohlíkovou, CSc. (děkanku). 

6.2. „Vlajkové lodi“.  Prof. Bunc informoval VR UK FTVS o tom, že za UK FTVS byly 
zpracovány 3 „vlajkové lodi“: Biomedicinská oblast - prof. Bunc, 
Společenskovědní oblast - prof. Slepička a Biomechanika  - doc. Jelen.  Materiály 
byly odeslány na RUK a to jak v české, tak v anglické verzi (zajistila proděkanka 
Parry Martínková), FTVS byla dobře hodnocena za způsob zpracování.  

6.3. Společenskovědní oborová rada GAUK - prof. Bunc informoval VR UK FTVS. že 
v této sekci ukončil své členství doc. Suchý. Pro doplnění navrhla OR 
Kinantropologie členku této komise PhDr.. Ivanu Harbichovou, Ph.D. z Katedry 
Pedagogiky, psychologie a didaktiky TV a sportu UK FTVS. Doc. Perič navrhl 
protikandidáta: PhDr. Karla Kováře, Ph.D. z Katedry Pedagogiky, psychologie a 
didaktiky TV a sportu UK FTVS. 
VR UK FTVS hlasovala o návrhu jmenování PhDr. Ivany Harbichové, Ph.D. a PhDr. 
Karla Kováře, Ph.D. do společenskovědní oborové rady GAUK. PhDr. Ivana 
Harbichová, Ph.D. dostala 16 kladných hlasů, proti 0, zdržel se 1. Hlasování pro 
PhDr. Karla Kováře, Ph.D.: (pro 1, proti 0, zdržel se 16). 
Usnesení: VR UK FTVS schválila návrh na jmenování PhDr. Ivany Harbichové, 
Ph.D. do společenskovědní oborové rady GAUK (pro 16, proti 0, zdržel se 1). 

6.4. Doplnění členů komisí pro SZZk. Doc. Pavlů představila jednotlivé navrhované 
členy státnicových komisí. 1) komise pro SZZk Bc. fyzioterapie - teorie a praxe: 
Mgr. Helena Vomáčková a Mgr. Michaela Stupková, 2) komise pro SZZk Mgr. 
fyzioterapie - praxe:  Mgr. Helena Vomáčková a Mgr. Michaela Stupková, 3) 
komise pro SZZk Bc. ortotik-protetik:  PhDr. Zdeněk Šolc (externí vyučující), Ing. 
Bc. Petra Mikšíčková.  
Proběhlo hlasování o návrhu na jmenování Mgr. Heleny Vomáčkové členkou 
státnicové komise pro Bc fyzioterapii - teorie a praxe (pro 16, proti 0, zdržel se 1). 
Usnesení: VR UK FTVS schválila návrh na jmenování Mgr. Heleny Vomáčkové 
(pro 16, proti 0, zdržel se 1). 
Hlasování o návrhu na jmenování Mgr. Michaely Stupkové členkou státnicové 
komise pro Bc fyzioterapii - teorie a praxe (pro 17, proti 0, zdržel se 0). 
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Usnesení: VR UK FTVS schválila návrh na jmenování Michaely Stupkové (pro 17, 
proti 0, zdržel se 0). 
Hlasování o návrhu na jmenování Mgr. Heleny Vomáčkové členkou státnicové 
komise pro Mgr. fyzioterapii - praxe (pro 13, proti 0, zdržel se 4). 
Usnesení: VR UK FTVS schválila návrh na jmenování Mgr. Heleny Vomáčkové 
(pro 13, proti 0, zdržel se 4). 
Hlasování o návrhu na jmenování Mgr. Michaely Stupkové členkou státnicové 
komise pro Mgr. fyzioterapii - praxe (pro 14, proti 0, zdržel se 3). 
Usnesení: VR UK FTVS schválila návrh na jmenování Michaely Stupkové (pro 14, 
proti 0, zdržel se 3). 
Hlasování o návrhu na jmenování PhDr. Zdeňka Šolce členem státnicové komise pro 
Bc ortotik-protetik (pro 17, proti 0, zdržel se 0). 
Usnesení: VR UK FTVS schválila návrh na jmenování PhDr. Zdeňka Šolce (pro 17, 
proti 0, zdržel se 0). 
Hlasování o návrhu na jmenování Ing. Bc. Petry Mikšíčkové členkou státnicové 
komise pro Bc ortotik-protetik (pro 17, proti 0, zdržel se 0). 
Usnesení: VR UK FTVS schválila návrh na jmenování Ing. Bc. Petry Mikšíčkové 
(pro 17, proti 0, zdržel se 0). 

6.5. Prof. Bunc informoval, že v soutěži GAUK byla UK FTVS oproti minulým létům 
méně úspěšná. Vysoutěžila pouze dva projekty (jeden v Biomedicínské sekci, jeden 
ve Společenskovědní sekci). Současně požádal VR UK FTVS o podporu při 
dodržování termínů pro odevzdávání žádostí v jednotlivých pracovních sekcích 
(alespoň 5 pracovních dnů předem) tak, aby mohly být odhaleny a odstraněny 
případné nedostatky. V případě nedodržení tohoto termínu by příslušná práce nebyla 
odeslána z UK FTVS. 
Na toto téma se rozpoutala diskuse, které se zúčastnil prof. Bunc, doc. Jelen, prof. 
Slepička, prof. Rychtecký, doc. Kohlíková. 
Závěr: Členové VR UK FTVS předložený návrh podpořili. 

6.6. Hodnocení doktorského studia - prof. Bunc informoval VR UK FTVS  o průběhu 
hodnocení doktorského studia. Doc. Kohlíková uvedla, že na příštím zasedání AS 
UK FTVS bude předloženo nové Opatření děkanky k hodnocení doktorského studia 
(po projednání a chválení AS UK FTVS). 

6.7. Doc. Jelen se zmínil o SVV (specifický vysokoškolský výzkum). Díky poklesu 
publikační činnosti doktorandů dochází k absurdní situaci, kdy při celkově klesajícím 
publikačním výkonům UK FTVS dostávají činní doktorandi často neúměrně vysoké 
částky za svoji publikační činnost. Na základě této situace je třeba, aby současný 
řešitel SVV předložit VR UK FTVS inovovaná pravidla SVV na UK FTVS (zajistí 
prof. Bunc). 

6.8. Doc. Kohlíková informovala VR UK FTVS o složení evaluační komise, jejíž 
jmenování vychází ze Statutu UK FTVS. V návrhu na složení Evaluační komise 
jsou: PhDr. Miroslav Petr, Ph.D. (předseda), prof. Ing. Václav Bunc, CSc., Mgr. 
Vladimír Hojka, Ph.D., PaedDr. Martin Tůma, PhD., Ing. Radim Zelenka, Ph.D., 
PhDr. Andrea Levitová, Ph.D. a PhDr. Mgr. Ivana Harbichová, Ph.D. 

 
 

Na vědomí: Na příští zasedání VR UK FTVS dne 10. 6. 2015 se předpokládá zařazení Habilitačního 
řízení PhDr. Miloše Bednáře, Ph.D. 
 

 
V Praze 27. 4. 2015 
zapsala: Mgr. Eva Kvasničáková 
schválila: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., předsedkyně VR UK FTVS 


